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                                  Actieve informatievoorziening 
REFNUMBER 

   
aan : de gemeenteraad 
kopie aan :  
van : Droppers, Nienke  
beh. ambtenaar :  
portefeuillehouder : Marianne Besselink 
datum vergadering :  
kenmerk : Z108462/INT21-48475  
onderwerp : Stand van zaken lijst moties tot en met april 2021  
 
Beste gemeenteraad, 
 
In de agendacommissie van januari 2021 is afgesproken dat het college vier keer per jaar 
de raad informeert over de stand van zaken van de openstaande moties.  We doen dit via 
onderstaande planning viermaal per jaar via een actieve informatievoorziening.  
 

Stand van zaken tot en 
met: 
 

College bespreekmogelijkheid in 
commissie 

Februari 23 maart 8 april 

April 18 mei 17 juni 

Augustus 14 september 14 oktober 

Oktober 16 november 9 december 

 
In de commissie van april 2021 is de lijst moties voor de laatste keer besproken. In de 
tussentijd is 1 nieuwe motie aangenomen (Gelre ziekenhuis Zutphen). 2 moties kunnen 
worden afgehandeld: 

• Hummeloseweg 

• Regionaal sportakkoord 
 

Moties aangenomen in: Op de huidige lijst moties  Afgehandeld 

2017 0 1 

2018 1  

2019 3 1 

2020 2  

2021 1  

Totaal 7 2 

 
In de bijlagen vindt u de actuele lijst moties. Deze is bijgewerkt tot en met april 2021.  
 



AFHANDELING MOTIES GEMEENTERAAD BRONCKHORST  tot en met februari 2021 
 

 Motie Raad Indieners De gemeenteraad spreekt uit dat Stand van zaken Status 

Afhandeling  

Behandelaar 

1. Uitvoering motie 

Hummeloseweg 

29-06-2017 CDA, D66 Draagt het college op: 

1. de motie van 28 juli 2007, wegens 

de aangebrachte fysieke maatrege-

len en wegens veranderde verkeers-

omstandigheden aan de noordzijde 

van Hummelo, als volledig 

afgehandeld te beschouwen en niet 

meer van toepassing te laten zijn op 

verkeersmaatregelen voor de 

Hummeloseweg 

2. het collegebesluit voor het afsluiten 

van de Hummeloseweg in de avond- 

en nachturen (19:00 – 8:00 uur) van 

25 april 2017 in te trekken 

3. inzichten uit uitgevoerd onderzoek, 

al dan niet geactualiseerd, zo nodig 

aangevuld met nieuw onderzoek, te 

vertalen naar een passend ver-

keersplan Hummelo en Laag-

Keppel, specifiek voor de Humme-

loseweg Laag-Keppel waarbij de 

doorstroming van het verkeer goed 

is geregeld, met waarborgen voor 

de 24-uurs toegankelijkheid van 

Hummelo en Laag-Keppel en voor 

ongehinderde doorstroming van het 

verkeer op de Hummeloseweg, 

zonder de bestaande fysieke 

maatregelen als vaststaand te be-

schouwen 

4. Afspraken te maken met het bevoegd 

gezag over daadwerkelijk handhaving 

van de maximum snelheid mogelijk 

met camerabewaking voor het 

September 2017: Deze motie is in 

behandeling. 

Januari 2018: Er wordt gestart met de 

uitvoering van de motie zodra de 

procedure bij de bestuursrechter is 

afgerond. 

Augustus 2018: De procedure bij de 

bestuursrechter is afgerond. Na de zomer 

starten we gesprekken tussen de 

bewoners, DBO Hummelo en DBO 

Keppel om te onderzoeken of er een 

oplossing gevonden kan worden waarin 

alle partijen zich kunnen vinden. 

Februari 2019: Dit is momenteel 

onderwerp van mediation tussen DBO 

Hummelo, DBO Keppel–Elderik, de 

bewoners van de Hummeloseweg en de 

gemeente. Zodra de uitkomst hiervan 

bekend is informeren wij u. 

December 2019: 

Geen nieuwe ontwikkelingen. 

September 2020:  

Er zijn gesprekken gevoerd met alle 

betrokken partijen rondom de 

Hummeloseweg en ook de Dorpsstraat 

omdat deze wegen niet los van elkaar te 

zien zijn. 

Deze gesprekken zijn input voor een 

breder gebiedsproces voor beide wegen 

samen. De provincie doet mee in dat 

proces omdat hoofdzakelijk over 

bovenlokaal verkeer gaat en zij 

afgehandeld Wethouder  

P. Hofman/  

C. Beijer 

http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=88&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159
http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=88&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159


handhaven van de maximaal 

toegestane snelheid. 

 

wegbeheerder zijn van de Dorpsstraat. 

Doel van dit proces is om te komen tot 

een samenhangend pakket van 

maatregelen. De planning is om zowel bij 

de provincie als de gemeente hierover 

nog dit jaar een besluit te nemen.  

Maart 2021: 

Het vraagstuk over de Hummeloseweg en 

de Dorpsstraat wordt in gezamenlijkheid 

opgepakt. De provincie trekt dit traject. 

Gezamenlijk wordt met een 9 stappenplan 

toegewerkt naar een besluit hierover in 

2021. Een Klankbordgroep van direct 

betrokkenen en belanghebbenden incl 

professionele partijen is hiervoor 

gevormd.  

Mei 2021:  

Er is een klankbordgroep gevormd en 

door de provincie voor dit project een 

projectplan geschreven. 

Met de vorige bespreking van deze lijst in 

de commissie van april, werd voorgesteld 

deze motie af te handelen aangezien er 

nu nieuwe ontwikkelingen zijn en de 

problematiek in een groter geheel 

opgepakt wordt. Het dictum van deze 

motie zullen we hierin betrekken. 

De eerste bijeenkomst van de 

klankbordgroep is maandag 17 mei. 

2. Deelprogramma 

3A Economie – 

Bedrijventerreinen 

ontwikkelen 

 

13-12-2018 CDA Draagt het college op: 

 

De raad voor 1 juni 2019 een notitie 

voor te leggen hoe zij uitvoering geeft 

aan de uitbreiding en ontwikkelings-

ruimte van de lokale bedrijventerreinen 

inclusief een verdere detaillering van 

Februari 2019: Regionaal wordt er samen 

met de Provincie gewerkt aan het 

Regionaal Programma Werklocaties 

(RPW). De uitkomst zal in het tweede 

kwartaal 2019 aan de gemeenteraden 

worden aangeboden. 

December 2019:  

Het RPW is inmiddels door de ge-

Niet afgehandeld. 

 

Wethouder  

W. Buunk/  

E. van Eck 

http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=113&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159
http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=113&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159
http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=113&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159
http://srvshp001:8088/griffie/_layouts/listform.aspx?PageType=4&ListId=%7b3EA40E12-7D0B-4B5F-A065-F14A56F8F159%7d&ID=113&ContentTypeID=0x0100120EA43E0B7D5F4BA065F14A56F8F159


omvang en gewenste locaties voor deze 

bedrijventerreinen. 

 

meenteraad vastgesteld. Over de lokale 

invulling wordt de raad nog geïnformeerd. 

Dit was geagendeerd voor de commissie 

van november, maar is in overleg met de 

raad verplaatst. In november zijn er 

nadere afspraken met de provincie 

gemaakt, deze worden uitgewerkt en in 

het voorjaar 2020 wordt de raad hierover 

geïnformeerd.  

Mei 2020: 

Er is een thema-avond georganiseerd, 

waarbij tussenstand besproken is.  

Komt waarschijnlijk in raad van september 

2020 

September 2020:  

Voor de lokale uitwerking van het RPW 

wordt een uitvoeringsprogramma (onder 

de omgevingswet) uitgewerkt. In de 

raadsvergadering van november 2020 zal 

de startnotitie worden aangeboden.   

Maart 2021: 

In oktober is als gevolg van de corona de 

ambtelijke inzet anders geprioriteerd 

waardoor deze werkzaamheden zijn 

opgeschort. Eind februari 2021 zijn de 

werkzaamheden om beleidsregels op te 

stellen weer opgepakt. We verwachten de 

beleidsregels voor het zomerreces klaar 

te hebben, waarna deze in procedure 

kunnen worden gebracht.   

Mei 2021:  

Er is een knip gemaakt voor de zoektocht 

naar uitleg locaties en anderzijds voor de 

uitwerking van VAB en solitaire 

werklocaties. Voor deze laatste twee 

onderdelen wordt hard gewerkt aan de 

uitwerking van de beleidsregels, het 



afstemmen met de verschillende 

beleidsvelden en het juist formuleren van 

de gewenste beleidsregels vergt de 

nodige tijd, hierdoor is het niet haalbaar 

om de aanlevertermijnen voor de raad in 

mei te halen. De doelstelling is om de 

beleidsregels bestuurlijk voor het 

zomerreces te behandelen zodat na het 

reces het aan de raad voor kan worden 

voorgelegd. 

3. Energietransitie – 

aanjaagfonds 

duurzame 

energieopwekking 

28-03-2019 GBB, 

VVD, 

Groenlink

s, D66, 

CDA 

Draagt het college op:  

- De beschikbaarheid en moge-

lijkheden van het aanjaagfonds zo 

optimaal mogelijk kenbaar te maken 

binnen de gemeente Bronckhorst en 

waar mogelijk onderdeel te laten zijn 

van het faciliteren van initiatieven 

die binnen de gemeente 

Bronckhorst worden ontplooid, zodat 

het door ons beschikbaar te stellen 

krediet van 1,25 miljoen euro zo 

veel als mogelijk ten goede komt 

aan initiatieven die een bijdrage 

leveren aan de energietransitie in de 

gemeente Bronckhorst; 

- De gemeenteraad naast de jaar-

lijkse rapportage via de jaarrekening 

en afhankelijk van de animo voor 

het aanjaagfonds met een passende 

frequentie te informeren over de 

voortgang van het aanjaagfonds 

(zowel financieel als inhoudelijk over 

de initiatieven), al dan niet in 

combinatie met een rapportage over 

behaalde energiebesparingen door 

bijv. het gebruik en inzet van de 

Duurzaamheidslening. 

 

December 2019: 

De verrijkte routekaart is in oktober 2019 

vastgesteld door de raad, de uitvoering 

van deze motie kan nu worden opgepakt. 

September 2020:  

We gaan geen eigen regionaal 

aanjaagfonds meer oprichten. We kunnen 

namelijk meeliften met het landelijke 

energiefonds vanuit EnergieSamen. Dit 

wordt verder binnen de deelnemende 

Achterhoekse gemeenten uitgewerkt en 

hoe onze inbreng vanuit de Achterhoek 

wordt. Zodra daar duidelijkheid over is, 

wordt dit gecommuniceerd naar de 

gemeenteraad. 

Maart 2021: 

In de afgelopen periode is er door de 

ambtelijke projectgroep contact geweest 

met Energie Samen om af te stemmen 

wat er nodig is om als Achterhoekse 

gemeenten deel te kunnen nemen. Omdat 

het ontwikkelfonds nog niet is gestart en 

veel zaken dus ook nog onduidelijk zijn, 

was het lastig de juiste informatie te 

verkrijgen.  

De projectgroep heeft informatie 

ontvangen van Energie Samen op basis 

waarvan een eerste beeld is gevormd van 

Niet afgehandeld.  Wethouder  

P. Hofman/  

E. Mol 



de opzet van het fonds en de geldende 

voorwaarden. Er is echter vanuit Energie 

Samen nog geen ‘handleiding’ 

beschikbaar waarin is beschreven hoe 

samenwerkende gemeenten deel kunnen 

nemen aan het fonds. Wel zijn op basis 

van gesprekken met Energie Samen is 

redelijk duidelijk welke stappen gezet 

moeten worden om deel te kunnen 

nemen. 

Voordat we volmondig kunnen overgaan 

tot deelname aan het landelijk 

ontwikkelfonds wordt eerst in kaart 

gebracht wat de verschillen zijn tussen 

het oorspronkelijke aanjaagfonds en het 

landelijk ontwikkelfonds. Dit betreft onder 

andere de doelgroep van het fonds, de 

voorwaarden van de leningen en de 

governance/organisatie. De 

besluitvorming over deelname aan 

Energie Samen als vervanging van 

regionaal Aanjaagfonds wordt in de loop 

van 2021 aan de gemeenteraden 

voorgelegd. 

 

Mei 2021:  

De planning is om direct na de zomer 

2021 een voorstel voor te leggen aan de 

gemeenteraad tot deelname aan het 

landelijk energiefonds.   

4. Regionaal Sport-

akkoord 2020-

2030 Achterhoek 

in Beweging 

25-04-2019 D66, VVD Draagt het college op:  

- Bij de lokale uitwerking van het Re-

gionaal Sportakkoord expliciet 

aandacht te geven aan de rol van 

het primair onderwijs; 

- Gezien de (on)mogelijkheden van 

het primair onderwijs de scholen 

actief te betrekken bij deze uitwer-

king;  

December 2019: 

Deze motie is momenteel in uitvoering en 

wordt opgepakt in samenhang met de 

Rijkere Visie op onderwijs. De raad wordt 

geïnformeerd als er nieuwe ontwikkelin-

gen zijn. 

Juni 2020: 

De lokale uitwerking van het regionaal 

sportakkoord is, als gevolg van corona, 

afgehandeld Wethouder  

E. Blaauw/  

E. van Minnen 



- Uit te werken in welke mate vak-

leerkrachten hierin een rol kunnen 

spelen;  

- Uit te werken in welke mate vere-

nigingen een ondersteunende rol 

kunnen vervullen; 

- Deze uitwerking voor de begro-

tingsbehandeling (najaar 2019) voor 

te leggen aan de gemeenteraad; 

 

doorgeschoven naar volgend jaar, 

alsmede het overleg met de stakeholders 

om het akkoord vorm te geven. In 2021 

wordt bij de lokale uitwerking van het 

sportakkoord het onderwijs betrokken in 

samenhang met rijkere visie op onderwijs. 

September 2020: 

Geen nieuwe informatie, de opmerking 

van juni 2020 staat nog.  

Maart 2021:  

Deze motie is op twee manieren 

uitgewerkt; 

Enerzijds is er gewerkt aan de Rijkere 

Visie op het onderwijs. Deze heeft 

geresulteerd in een menukaart waarbij 

scholen kunnen kiezen uit een divers 

palet aan activiteiten op verschillende 

beleidsterreinen, waaronder sport en 

bewegen (zie bijlage). Daar wordt op dit 

moment ook al flink gebruik van gemaakt. 

Vanaf de zomervakantie 2020 zijn er 

inmiddels 10 scholen die gebruik maken 

van een Combinatie functionaris 

bewegingsonderwijs. Komend schooljaar 

zal dit aantal nog verder oplopen. Samen 

met de (nu nog) 2 scholen die een eigen 

vakleerkracht in het team hebben nu dus 

12 van de 18 scholen met vakleerkracht 

voor bewegingsonderwijs. Deze 

vakleerkracht krijgt ook steeds meer de 

rol van verbinder. Naast 

bewegingsonderwijs wordt er gezocht 

naar mogelijkheden om samen te werken 

met lokale verenigingen en organisaties. 

Het komende jaar wordt de menukaart 

verder uitgewerkt met deze lokale partijen 

en verenigingen om zo sporten en 



beweging- en de overige thema’s- nog 

beter te integreren in het onderwijs.  

Anderzijds, wordt er in het kader van de 

sportagenda gewerkt aan het lokaal 

sportakkoord. Door verschillende sessies 

met betrokkenen eind maart, waaronder 

het onderwijs, wordt een akkoord 

opgesteld tussen samenleving en 

gemeente om sporten en bewegen te 

stimuleren in Bronckhorst. Hierin zal ook 

aandacht zijn voor de rol van het primair 

onderwijs.  

Mei 2021: 

De raad is op 18 mei geïnformeerd over 

de lokale uitwerking voor het primair 

onderwijs (menukaart). Daarmee is 

invulling gegeven aan deze motie.  

5. Lachgas is niet 

om te lachen 

07-11-2019 CU/SGP, 

D66, 

GBB, 

CDA, 

VVD 

Verzoekt het college: 

- Het jongerenwerk, onderwijs en 

horeca te verzoeken om voorlichting 

te geven over de schadelijke 

gevolgen van het gebruik van 

lachgas. 

- Het recreatief gebruik van lachgas 

tegen te gaan en waar mogelijk dit 

op te nemen in evenemen-

tenvergunningen. 

- Te onderzoeken op welke manier 

het gebruik van recreatief lachgas in 

de openbare ruimte tegen te gaan is 

in de Algemene Plaatselijke 

Verordening met een beroep op het 

voorkomen van hinderlijk gedrag en 

overlast 

 

 

December 2019:  

Deze motie is in uitvoering. 

Mei 2020:  

In uitvoering.  

In de evenementenvergunningen is een 

verbod opgenomen voor het gebruik van 

lachgas op het evenemententerrein. 

 

De APV 2020/2021 is in voorbereiding 

Onderzocht wordt of er in de APV een 

artikel kan worden opgenomen. 

September 2020:  

APV 2020/2021 wordt waarschijnlijk in het 

voorjaar van 2021 aangeboden aan de 

raad. 

Niet afgehandeld Burgemeester 

M. Besselink/  

M. Withagen 



Maart 2021:  

APV 2021 wordt mogelijk in juli 

aangeboden aan de raad. 

Mei 2021:  

APV 2021 is grotendeels opgesteld. In 

mei vinden de laatste interne 

afstemmingen plaats voordat de APV 

wordt aangeboden aan college en raad. 

De verwachting is dat de raad van juli 

haalbaar is maar mogelijk wordt deze 

doorgeschoven naar augustus/september. 

6. Burgerbegroting 07-11-2019 D66 Draagt het college op: 

- Uit te werken op welke wijze en in 

welke verschijningsvormen het in-

strument Burgerbegroting in Bronck-

horst toegepast zou kunnen worden 

December 2019:  

Deze motie is in uitvoering. 

September 2020: 

Binnen de concrete projecten Vitale 

kernen, en Platform Zelhem-Halle zetten 

we concrete stappen in het direct 

betrekken van inwoners bij de verdeling 

van publieke middelen. Wij werken aan 

een informatievoorziening waarin wij onze 

visie en wijze waarop we dit instrument 

kunnen inzetten voorleggen. 

Maart 2021:  

In oktober is als gevolg van de corona de 

ambtelijke inzet anders geprioriteerd 

waardoor deze werkzaamheden zijn 

opgeschort. 

In de perspectiefnota nemen we een 

opdracht op om hier in de begroting 2022 

uitwerking aan te geven. 

Mei 2021: 

In de perspectiefnota is gekozen de focus 

op een financieel gezonde gemeente en 

de effecten van de coronacrisis centraal 

te zetten. Hierin is de opdracht 

burgerbegroting niet in verwoord. We 

Niet afgehandeld.  

 

Wethouder  

W. Buunk/  

N. Droppers 



werken de opdracht wel uit in de 

programmabegroting 2022. 

7. Stimulering natuur 

inclusieve 

landbouw  

9-7-2020 GroenLin

ks  

Draagt het college op: 

 

Overleg te plegen met de provincie 

Gelderland en Natuur & Milieu 

Gelderland - als coördinator van het 

actieplan Natuur Inclusieve Landbouw - 

met als doel deel te nemen aan een of 

meer deelprojecten in de 

gebiedsgerichte aanpak voor natuur-

inclusieve landbouw, met gebruikmaking 

van de in dat kader beschikbare 

ondersteuning en middelen. 

 

Maart 2021: 

Deze motie sluit aan op de Verkenning 

van de Landbouw in Bronckhorst en sluit 

ook goed aan bij lopende regionale 

projecten”. 

In oktober 2020 is als gevolg van de 

corona de ambtelijke inzet anders 

geprioriteerd waardoor de  

werkzaamheden aan de verkenning van 

de landbouw zijn opgeschort. 

Dit betekent dat wij na 1 juli 2021 over dit 

onderwerp actief in overleg zullen gaan 

met de provincie en Natuur& Milieu 

Gelderland en andere partijen die 

betrokken zijn zoals 

Landbouworganisaties, VALA, 

Waterschap, etc. 

Ondertussen wordt er wel verder gewerkt 

aan een aantal processen: Wij zijn 

betrokken bij het Landgoederenproces, 

onderdeel van de Ontwikkelvisie voor de 

Baakse Beek/Veengoot van het 

Waterschap.  In dit proces worden 

agrariërs gestimuleerd over te stappen op 

natuur-inclusieve landbouw, voor zover zij 

dat nog niet doen. 

Ook door de Vruchtbare Kringloop 

Achterhoek worden projecten gestart 

waarin agrariërs worden ondersteund en 

gestimuleerd voor Natuur-inclusieve 

Landbouw. 

Ondernemers die nu contact zoeken met 

ons over dit onderwerp helpen wij op weg 

om de juiste partijen te vinden. 

Niet afgehandeld Wethouder 

Buunk/ Willy 

Toonk 

 



Mei 2021:  

Geen wijzigingen t.o.v. maart. Na 1 juli 

2021 gaan wij actief in overleg met de 

provincie en Natuur& Milieu Gelderland 

en andere partijen die betrokken zijn zoals 

Landbouworganisaties, VALA, 

Waterschap, etc. over dit onderwerp 

8. Realisering 

gemeenschapshui

s ‘het 

Martinushuus’ te 

Baak 

17-12-2020 CDA, 

GBB, D66 

Draagt het college op: 

- Vanuit het budget voor Leefbare 

Kernen middelen vrij te maken, ter 

hoogte van 29.500 EUR (reeds 

toegekend € 50.000 vanuit het 

sociaal domein), waarmee het 

bestuur Stichting Baaks Belang haar 

begroting voor realisatie van het 

gemeenschapshuis ‘het 

Martinushuus’ te Baak kan sluiten 

en daarmee realisatie mogelijk kan 

maken.  

- Met een alternatieve dekking te 

komen in de eerste 

tussenrapportage als er een beter 

alternatief is. 

- Het dekkingsvoorstel als beslispunt 

op te nemen in de eerste 

tussenrapportage. 

 

Maart 2021:  

Dit wordt opgenomen in de eerste 

tussenrapportage. We blijven in gesprek 

met de partijen in Baak over de voortgang 

van de ontwikkeling en hoe de 

ontmoetingsfunctie gerealiseerd wordt. Dit 

mede in het licht van de voorwaarden die 

gesteld zijn door de provincie (realisatie 

voor 1 september 2021). 

Mei 2021: 

Uit het contact met de initiatiefnemers is 

inmiddels gebleken dat zij onderzoeken 

hoe het pand als geheel (inclusief 

ontmoeting) ontwikkeld kan worden. Dat 

maakt dat de huidige aanpak wellicht 

heroverwogen moet worden. Er is nog 

overleg gaande, half mei krijgen we een 

update over de vorderingen. Er kan dus 

nu geen voortgang of keuze in de 

tussenrapportage opgenomen worden.  

Niet afgehandeld Wethouder  

E. Blaauw/ 

Christie 

Bakker 

9. Ziekenhuis 22-04-2021 CDA, 

D66, VVD 

Draagt het college op: 

1. Samen met de wethouders van alle 

andere betrokken gemeentes het 

initiatief te nemen actief in gesprek te 

gaan met het Gelre Ziekenhuizen de 

mogelijke andere betrokken partijen, 

voor het behoud van een zo breed 

mogelijk aanbod van goede zorg voor 

onze inwoners. 

Mei 2021:  

Wethouder Blaauw heeft een gesprek 

gehad met de wethouder van Zutphen. 

Deze heeft contact met het bestuur van 

de Gelre Ziekenhuizen. Er wordt nu een 

overleg gepland met alle wethouders van 

de betrokken gemeenten. 

 

Niet afgehandeld Wethouder  

E. Blaauw/ 

Ans Steenblik 



2. Aandacht te vragen voorheen goede 

verbinding met andere ziekenhuizen in 

de Achterhoek zodat goede 

ziekenhuiszorg binnen redelijke 

afstand aanwezig is.  

3. De Raad (Raden) over de stand van 

zaken zo actief en eenduidig te 

informeren. 
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